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Abstract (en)
In order to reduce the constructional outlay of a rotating nozzle (1), it is proposed to arrange the blade wheel rotational axis (c) with an incline with
respect to the central axis (a) and to allow a central inlet opening (2) to circulate, in each case one blade (6a) of the blade wheel (6) lying opposite
the central inlet nozzle (2a). <??>In this way, separate guide rings and bearing points can be avoided and the integral construction of rotor (5) and
nozzle (7) and different kinds of injection patterns are made possible. <IMAGE>

Abstract (de)
Zur Verringerung des Bauaufwandes einer Rotordüse (1) wird vorgeschlagen, die Schaufelrad-Drehachse (c) gegenüber der Zentralachse (a)
geneigt anzuordnen und eine zentrale Einlaßöffnung (2) umkreisen zu lassen, wobei jeweils eine Schaufel (6a) des Schaufelrades (6) der zentralen
Einlaßdüse (2a) gegenüberliegt. Hierbei werden gesonderte Leitringe und Lagerstellen vermieden, sowie die einstückige Ausbildung von Rotor (5)
und Düse (7), sowie verschiedenartige Spritzbilder ermöglicht.
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